

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments

To: Listed Companies Sector -Disclosure Department

Company: Egyptian Stock Exchange

Subject: Aman Holding Obtains FRA Approval for the Incorporation of Aman Sukuk

Date:19/1/2026

Number of Pages: 1

من:قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية

الى: قطاع الشركات المقيدة وإدارة الإفصاح

الشركة: البورصة المصرية

الموضوع: أمان القابضة تحصل على موافقة الهيئة العامة للرقابة المالية على تأسيس شركة أمان للتصكيك

التاريخ: ٢٠٢٦/١/١٩

العدد الكلي للمصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt – 19 January 2026 – We would like to inform you that Aman Holding, a portfolio company of Raya Holding for Financial Investments with a 76% ownership stake, has obtained the Financial Regulatory Authority's (FRA) approval for the incorporation of Aman Sukuk. The company's issued capital amounts to EGP 10 million. Whereby Raya Holding for Financial Investments owns a 0.2% ownership stake in the company.

القاهرة، مصر – ١٩ يناير ٢٠٢٦ – نحيط سيادتكم علماً بأن شركة أمان القابضة وهي إحدى الشركات في محفظة راية القابضة للاستثمارات المالية والمملوكة بنسبة ٧٦٪ لها، قد حصلت على موافقة الهيئة العامة للرقابة المالية على تأسيس شركة أمان للتصكيك ش.م.م. برأس مال مصدر قدره ١٠ ملايين جنيه مصر. حيث إن الشركة مملوكة بنسبة ٠,٢٪ لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية.

The establishment of Aman Sukuk comes within the framework of Aman Holding's expansion in fintech activities, subject to the completion of all remaining legal and regulatory procedures.

وبأني تأسيس شركة أمان للتصكيك في إطار توسع شركة أمان القابضة في أنشطة الخدمات المالية الغير مصرفية، وذلك بعد استكمال كافة الإجراءات القانونية والتنظيمية اللازمة والحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات المختصة.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Raneem Medhat Meligy

Investor Relations and
Investments Manager

Raya Holding for Financial Investments

Hossam Hussein

Chief Financial Officer

Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

Hossam Hussein

رنيم مدحت مليجي

مدير

علاقات المستثمرين والاستثمار

راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

حسام حسين

الرئيس التنفيذي للقطاعات المالية

راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

